
Zápis z jednání rady obce Líšnice č. 37 ze dne 5.9.2022    17:00 –  20:10  hodin 

Přítomni:  Pavel Štefek,  Jan Štěpánek, Michal Schreiber, Martina Hynková  Marek Papcun – rada obce je 

usnášeníschopná,  Marek Papcun odešel v 18:40 

Pořad schůze rady:  kupní smlouva pozemek, převody pozemků od státu do majetku obce, cyklostezka, 

zápis ze školské rady, rozpočtová opatření 

1. Rada obce projednala návrh kupní smlouvy s manžely Trýbovými a Zelenkovými na pozemek číslo 

4050/2 – předkládá OZ ke schválení znění této smlouvy předložené kupujícími s úpravami dle 

připomínek externího právníka a zastupitelů. Pokud bude smlouva schválena, je nutné schválit 

dodatek k nájemní smlouvě s Líšnická a.s. – zajistí rada obce. 

2. Rada projednala možný postup v převodu pozemků od ČR zastupované SPÚ – pozemek číslo 

1190/8 (bývalá telekomunikační ústředna) a pozemek číslo 3736 (cesta k č.p. – předkládá OZ ke 

schválení žádosti o převod od SPÚ. 

3. Rada bere na vědomí stav projekce cyklostezky – předkládá OZ ke schválení poskytnutí příspěvku 

810 tis. Kč Sdružení obcí Orlicko na pořízení celé projektové dokumentace (postupně dle 

dokončení). Poté bude Sdružení obcí Orlicko jednat s ostatními obcemi o poskytnutí jejich části 

příspěvku dle dříve schváleného poměru a následné vypořádání s naší obcí. Bez tohoto kroku by 

se akce zastavila. 

4. Rada bere na vědomí kolaudaci vodovodu za kostelem. Tím může být tento vodovod účetně 

přeřazen do majetku a může být zahájeno jednání s Vak Jablonné nad Orlicí, a.s. o směně za 

jejich vlastní akcie. Vak dnes tento vodovod užívá. 

5. Rada bere na vědomí zápis z jednání Školské rady a povoluje příspěvkové organizaci Základní 

škola a Mateřská škola Líšnice, IČ: 71006281 čerpání prostředků z nerozděleného zisku minulých 

let (účet 432) k financování opravy kopírovacího stroje ZŠ ve výši 49 tis. Kč, k financování 

výukových a preventivních programů pro žáky na školní rok 2022/2023 ve výši 10 000 Kč a oprav 

v budovách ZŠ a MŠ do souhrnné výše 500 000 Kč s termínem do konce roku 2022. Neschvaluje 

čerpání na obnovu inventáře v počítačové učebně – bylo předjednáno na rok 2023.    

6. Rada obce schvaluje rozpočtové opatření č. RO-7 ve výši 18 000,- - příjem dotace od 

Pardubického kraje – nákup motorové pily pro JSDH a 48 000,-  -  dotace na komunální a senátní 

volby. 

7. Rada projednala žádost SPÚ – vyjádření k převoditelnosti pozemků u MŠ číslo 1190/6 a 1190/7  

(o jejich převod do majetku Obce jsme požádali v listopadu 2021); k pochopení a vyjádření je 

nutné nastudovat příslušnou pasáž zákona o Státním pozemkovém úřadu – zajistí místostarosta. 

8. Rada bere na vědomí stav na poště – personální nedostatečnost a z toho vyplývající stálé změny 

provozní doby. K jednání je nabídky Pošta partner (do budoucna) – zda Obec či nabídnout 

Konzumu. 

 

Zapsal místostarosta: J. Štěpánek     Starosta: P.Štefek 


